
 

 

ELVA JÄRVE LASTEAED 

HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 

 

Elva            17.12.2020  

Algus kell 17.00, lõpp kell 18.30  

Juhatas: Kadi Tamm  

Protokollis: Grette Parksepp  

Osalesid: hoolekogu liikmed Anu Lahe (õpetajate esindaja), Kadi Tamm (Millimallikate rühma 

lapsevanemate esindaja), Grette Parksepp (Viidikate rühma lapsevanemate esindaja), Triin Mooses 

(Kiilikeste rühma lapsevanemate esindaja), Monika Arras (Teokeste rühma lapsevanemate esindaja), 

Auli Mäesalu (Elva Vallavalitsuse esindaja), Esta Tamm (SA Elva Laste- ja Perekeskus esindaja); Järve 

lasteaia direktor Annika Kaziu  

 

Päevakava: 

1. Hange 

2. Õueala rikastamine 

3. Parkla 

4. Õhtune õuesoleku aeg 

5. Jooksvad küsimused 

 

1. Hange  

 Esta Tamm tutvustab Elva valla hanget. Hange neljaks aastaks. Soov on, et lasteaed töötaks 

aastaringselt, mistõttu on vaja lisa rahastust asendustöötaja jaoks. Hange sisaldab 

tasandusrühma loomist uuest õppeaastast. Meie lasteaial on see võimekus seda luua. 

Neljandast rühmast saab tasandusrühm.  

Grette Parksepp tõstatas küsimuse, kas järjekorras olevad õed- vennad saavad uuest 

õppeaastast lasteaeda. Annika Kaziu vastas, et ainult siis kui kohti on. 

 

2. Õueala rikastamine 

Annika Kaziu tegi ettepaneku teha ideekorje (üks koht, kuhu kogutakse idee pilte – õpetajad, 

lapsevanemad), komisjon valib välja, millised ideed käiku lähevad, direktor vaatab seadused 



üle – kas on lubatud antud ideed rakendada (suuremate asjade puhul vaja keskkonna 

inspektoriga rääkida). Hiljem hinnata, kas rahalised võimalused lasevad ideid teostada või 

vaja leida muid võimalusi (nt projektid, talgud). Kõik olid poolt. Monika Arras pakkus, et otsib 

sobivat keskkonda idee korjeks. 

Otsustati: Monika leiab keskkonna ja saadetake vastav kiri vanematele. 

 

3. Parkla 

Mured parklaga ja ohutusega lasteaia ümbruses. Kadi Tamm oli teinud taristuosakonna 

juhatajale ettepaneku laiendada parklat motelli poolsesse ossa, aia äärde. Lisaks paigaldada 

teekünnised ülekäigu asemel. Annika Kaziu oli pöördunud ohutuse jälgimisega politseisse, 

sealt saadeti valda samad soovitused, lisaks soovitus kergliiklustee tegemiseks. 

Parklaaukude parandamist lubati varsti ette võtta.  

Otsustati: Kadi Tamm teeb taristuosakonda visandi, mida täpsemalt soovitakse. 

 

4. Õhtune õuesoleku aeg 

Vanematelt on tulnud soov, et lapsed oleks ka talve perioodil õhtuti väljas. Annika tõi välja, 

et oluline on järgida ohutust. Üle 10 lapsega õpetaja välja üksi minna ei saa, keeruliseks 

muudab ka asjaolu, kui kasvõi ühel lapsel on mitte sobivad riided (vaja varuriideid kõigile) või 

kui lapsed end ise ei riietu. Kõige suurem mure on vähese valgustusega hoovialal. Annika on 

kirjutanud kahele ettevõttele ja küsinud pakkumist, kirjutab ühele veel. Üks neist käis ka 

kohal, kuid pole esitanud veel hinnapakkumist. Hoolekogus arutati, et on ka vanemaid, kes ei 

soovi õhtust väljas käimist ning nemad näevad, et õpetaja saab õhtul teha mõne lapsega toas 

individuaal tegevusi. 

Otsustati: Õhtust aega kasutatakse individuaaltegevusteks lastega ja Annika Kaziu kirjutab 

lastevanematele kirja. Lisaks tegutsetakse valgustite hankimisega edasi. Kui sobivad 

tingimused on täidetud, siis käivad õpetajad mõned õhtud ka väljas. 

 

5. Jooksvad küsimused 

Lapsevanema mureks on Millimallikate must koridor (trepp). Annika Kaziu ütles, et abiks 

oleks, kui kõik kasutaksid harjast ukse ees, sest õpetaja abi koristab koridore päeval, samas 

kasutatakse koridore hommikul ja õhtul, siis õpetaja abi pole koristamiseks tööl ning seetõttu 

võibki jääda mulje koristamata koridorist. 

Otsustati: Annika Kaziu kirjutab kirjas ka selle kohta palve lastevanematele. 

 

 

 

Koosoleku juhataja:                                                                          Protokollija:  
(allkirjastatud digitaalselt)      (allkirjastatud digitaalselt) 

Kadi Tamm       Grette Parksepp 


